
Referat 

Sundby Sogns menighedsråd 

Mødedato: 22.04.2025 

Deltagere: Lise Damkjær, Ulrik Baad, John Fl. Christensen, Line Hage, Christine Beck, Ingrid Gadager 

Jørgensen, Jørgen Mark Pedersen, Line Lerche Bødker, Ida Nielsen, Helmer Munch Andersen, Julie Tranberg 

Kn. Nikolajsen, Dorthe Brandenborg Frederichsen, Otto Moldrup Sørensen 

Mia Andersen: referent 

Afbud: Christina Gerion Johansen, Anette Køhler Petersen, Birte Kaiser, Inger Michelsen, Marie Mark 

Pedersen, Pernille Wilby: Personalerepræsentant 

  

Mødepunkt           Referat 

 

1 Godkendelse af dagsorden Dagsordenen blev godkendt 

2 Konstatering af beslutningsdygtighed 
 

Rådet er beslutningsdygtigt. 

3 Konsulent Monique Hartmann fra FAR 
orienterer om hendes 
iagttagelser/konklusioner i forhold til 
FAR-processen 
 

Lukket punkt  
 

4 Skal vi købe præstebolig nu? (punkt 
ønsket af Line Hage) 
 

Præsterne forlod mødet. Menighedsrådet stemte om 
hvorvidt man ville nedsætte et udvalg nu at undersøge det 
aktuelle boligmarked. Tre for: Lise, Jørgen Otto, syv imod: 
John, Julie, Ida, Helmer, Dorthe, Line og Ulrik. Der blev ikke 
nedsat et udvalg.  

5 Nyt Dåbsritual? Evt. nedsættelse af 
arbejdsgruppe (Bilag) 
 

Det tages op igen næste gang efter, at alle har haft 
mulighed for at læse oplægget med forslag til dåbsritualer.  

6 Menighedsmøde 2025. KU foreslår, at 
det holdes søndag 15. juni efter 
Højmessen. 
 

Det blev flyttet til 11. juni efter fællesspisning. Udvalg: Ida, 
Ulrik, Christine.  

7 Orientering: 
a) Nyt fra Budgetsamrådet 10. 

april 2025. 
b) …….. 
c) …….. 

 

a) Vi har fået penge til spisefællesskab og musik til 
fredsandagter. 

b) Forenkling af menighedsrådets arbejde. Ulrik har 
været til en præsentation af dette.  

c) Udflugt med Drys ind og med folk fra Sundby til 
Sofiero i august.  

d) Mia fortalte at Folkekirken for Internationals 
havde haft en præsentation ved budgetsamrådet 
og at det er muligt at benytte sig lokalt af deres 
tilbud til engelsktalende.  



8 eventuelt - 

 




